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ORSZÁGGYŰ LÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgy ű lés elnöke részére

Országyíilés Hivatala

ltománysz 'ámJGI )4&5 % .~
Étkenett

	

NOV 9

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l
szóló 2012 . évi )XXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egye s
házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. § (1 )
bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Simicskó Istvá n
Honvédelmi Miniszter Úrho z

Miért kellett hátrányos megkülönböztetést tenni a volt Honvé d
Egészségügyi pénztári tagok tekintetében ?

Tisztelt Miniszter Úr !

Mint Ön számára is ismeretes, 2015-ben a Budacash csődje magával rántotta a
Honvéd Egészségügyi Pénztárt is, mely megközelítő leg 28 ezer embert érintett .
Az Egészségpénztár tagjai közül később csak azok jogosultak kártalanításra, aki k
2015 . március 5-én a honvédség, vagy a rend őrség kötelékében dolgoztak .

A 457/2016 számú kormányrendelet szerint azokat a pénztártagokat ne m
kártalanítják, akik nem voltak a honvédség vagy a rendvédelmi szerve k
állományában a meghatározott id őszakban, vagy önkéntes tartalékoskén t
szerepeltek a nyilvántartásban, de a Buda-Cash csődje óta nem voltak
szolgálatban .

A napokban fogadóórán keresett meg K. László, aki 2003-ban a szeged i
Hadkiegészítő Parancsnokságon dolgozott üzemeltetés vezet őként. á is belépett
a Honvéd Egészségpénztárba, fizette a tagdíjat, azzal a céllal, hogy egészség e
megromlása esetén erre a pénzre számítani tudjon . Közel fél millió Ft-ja veszett
el, amit sajnos 2016-ban megállapított daganatos ' betegség e
gyógyszerköltségeire tudna fordítani . Elveszett a pénze, ugyanis rá ne m
vonatkozik a kormányrendelet, hiszen fent említett időszakban már nem volt a z
állomány kötelékében, azaz semmiféle kártalanításban nem részesült . Éppen
ezért az alábbi kérdéssel fordulok Önhöz:
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Tisztelt Miniszter Úr !

Miért kellett) hátrányos megkülönböztetést tenni a tagdíjuka t
rendesen fizető tagok között?

Miért nem kapott kártalanítást minden tag ?

Milyen lehetősége van azoknak az embereknek, akik K . Lászlóhoz
hasonlóan nem kaptak semmiféle kártálanítást?

Várom megtisztelő válaszát,

Budapest, 2017. november 8 .

Szabó Sándor
országgyű lési képvisel ő

(MSZP)
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